
Πρακτικά Κ.Σ Πισσοuρίοu 11μφομηνίας 03/04/2020

Πρακτικά Κοινοτικού Συuβουλίου Πισσουρίου σε έκτακτ
γραφεία του Συμβουλίου στις 03/04/2020 ώρα 11.00 πu.
Ap. πρακτικών 09/2020.
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Παρόντες
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Η κ. Στάλα Αχιλλέως
Ο κ. Χάρης Στuλιανίδης
Ο κ. Κυριάκος Φοuτάς
Ο κ. Αντρέας Λαζάρου
Ο κ. Κυριάκος Ψωματής
Ο Κ. Μάρκος Φοuτάς

Απόντες
Ο κ. Αντρέας Φιλίππου

Θέματα:
• Παραλιακό μέτωπο
• Επιπτώσεις κορονοιού
• Καθαρισμός οικοπέδων
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Ο Πρόεδρος ευχαρίστησε όλους για την ανταπόκριση στην πρόσκληση και η διάσκεψη
άρχισε συζήτηση θεμάτων με την ακόλουθη σειρά.

1. Επικύρωση πρακτικών και αποppέοντα

Μέσα από μία σύντομη αναφορά στα πρακτικά των προηγούμενων τηλεδιασκέψεων έγινε
έγκριση των πρακτικών και συζήτηση θεμάτων που απορρέουν από αυτά με την λήψη των
ακόλουθων αποφάσεων.

1.1 Στέγη παλαιού σχολείου

• Να ζητηθούν εξηγήσεις από τον κύριο-για το ψηλό εκτιμημένο κόστος του
έργου

• Να διερευνηθεί η δυνατότητα απλής επιδιόρθωσης της με χαμηλό κόστος
• Να ζητηθούν τα σχέδια βάση των οποίων έγινε παλαιότερα η επιδιόρθωση της και να

αναζητηθούν οι ευθύνες για πιθανές κακοτεχνίες
• Η διερεύνηση και ο νέος σχεδιασμός να γίνει το συντομότερο.

1.2 Εξωραϊσμός αυλής παλαιού σχολείου

Τα μέλη ομόφωνα συμφώνησαν ότι για να γίνει μία ολοκληρωμένη δουλειά στο παλαιό
σχολείο πρέπει να προχωρήσει και ο εξωραϊσμός του γύρω χώρου. Ως εκ τούτου να ζητηθεί
από τον τεχνικό σύμβουλο κύριο •••• να προχωρήσει σε εκτίμηση κόστους αυτού του
μέρους, συμπεριλαμβανομένοJ.L..και του κτιρίου (παλαιού νηπιαγωγείου)
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Επιθυμία των μελών είναι να ληφθεί σοβαρά υπόψη ότι πρόκειται για διατηρητέο κτίριο
που χρειάζεται μία απλή διαμόρφωση τόσο η αυλή όσο και η περίφραξη.

Όταν ο κύριος-παρουσιάσει τις εκτιμήσεις τα μέλη θα πάρουν τις αποφάσεις
τους για προκήρυξη προσφοράς ολοκλήρωσης του έργου.

1.3 Στάσεις λεωφορείων

Σε συνέχεια πρόσφατης απόφqσης του συμβουλίου, τα μέλη αναμένουν από τον τεχνικό
σύμβουλο , κύριο•••• γραπτές εξηγήσεις για τον βαθμό υλοποίησης του έργου με βάση
πάντοτε τον σχεδιασμό και σύμβαση που υπογράφτηκε.

2. Παραλιακό uέτωπο

Έγινε μία απλή αναφορά στο θέμα και επειδή είναι σε εξέλιξη η μελέτη του θέματος
αποφασίστηκε όπως:

• Δοθεί χρόνος στην κυρία Στάλα Αχιλλέως να διαμορφώσει ολοκληρωμένη πρόταση
με την βοήθεια του κύριοι.!Ι!Ι•••και του Γραμματέα του Συμβουλίου

• Να γίνει χρονοδιάγραμμα εργασιών που μπορεί να κάνει το προσωπικό επί του
παραλιακού μετώπου

3. Επιπτώσεις κοpονοιού

Μέσα από μία ανταλλαγή απόψεων και συζήτηση τα μέλη αποφάσισαν όπως:

• Παραταθεί η ημερομηνίας μη επιβολής επιβάρυνσης μέχρι τις 30/06/2020
• Να γίνει νέα εκτίμηση προϋπολογισμού εσόδων /εξόδων ανά κατηγορία

(υδατοπρομήθειας, σκυβάλων , κοινοτικών υπηρεσιών κλπ) στην βάση των νέων
δεδομένων

• Τυχόν ελαφρύνσεις θα αφορούν υπηρεσίες που επηρεάζονται από τα διατάγματα
του κράτους και την διάρκεια τους

• Κάθε πιθανή απόφαση ελαφρύνσεων να συνοδεύεται και από αντισταθμιστικά μέτρα
• Με το τέλος αυτής της δύσκολης περιόδου και με την παρουσίαση του νέου

εκτιμημένου προϋπολογισμού θα παρθούν τελικές αποφάσεις που θα εκφράζονται
μέσα από τις φορολογίες του 2020.

Η συνεδρία έληξε στις 12:10 με τις ευχές όλων για καλό σαββατοκύριακο και σύντομη ~ξοδο
από την πανδημία.

ινοτικού
· ίJΠισσουρίοu
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Λάζαρος Λαζάρου


	Page 1
	Titles
	r-.~, .-;. ~-;---: - . ··- 
	ι : 
	I_'· :_ -· 
	~~~.Ρ 

	Images
	Image 1
	Image 2


	Page 2
	Images
	Image 1
	Image 2



